
 
 Muistio 1/2024  

Nakkilan elinkeinotiimin kokous  
 
Aika:  4.3.2024 klo 15.00–16.00  
Paikka: Nakkilan kunnanvirasto  
 
Osallistujat:  
 
Markus Ojakoski  kunnanjohtaja Nakkilan kunta puheenjohtaja  
Johanna Syysmäki  hallintojohtaja Nakkilan kunta  
Janette Santala  suunnittelija Nakkilan kunta sihteeri 
Jussi Kivioja   Nakkila Works  
Jussi Kuvaja   Nakkila-Luvian Osuuspankki  
Harri Höglund  Verstas Juhlat  
Heli Lukka   kunnanhallituksen pj  
Maria Salo   Nakkilan Yrittäjät  
Victor Aalto   Nakkilan Yrittäjät pj 
Jari Keinonen Prizztech Oy 
 
Poissa  
Eetu Bragge   Nakkilan Yrittäjät  
Ilmo Myllymaa  kunnanvaltuuston pj  
 
 
1. Kokouksen avaus  
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 15.00  
 
2. Kunnan kuulumiset  
 
Markus-Ojakoski  

• Kunnan tulos oli 1,75milj.€ Budjetoitu tulos oli 0,9milj. Kiinteistövero sekä 
rahoitustuotot olivat ylittyneet, valiokunnat olivat alittaneet budjetoituja menoja. 

• Tuloveroennuste vuodelle 2024 yli 11milj. → keskustelua: Puhuttiin kunnallisveron 
alentaminen positiivisen vaikutelman antamiseksi. 

• 2kpl aurinkovoimahankkeita, joissa kunta on mukana, joilla positiivinen vaikutus 
kunnan tuloihin sekä vuokra- että verotuloina 

• Harkinnassa uusi vuokratalo senioreille. Pieniä huoneistoja. → keskustelua: 
piristäisi kunnan yleisilmettä, rakennuskustannukset tässä taloustilanteessa 
mahdollisesti maltilliset. Vastaavan tyyppinen hanke, joka on toteutettu esimerkiksi 
Huittisissa. Toimintaperiaate olisi, että talossa olisi osittain tuotettuja palveluita, 
kuten ruokailu (mahdollisuus syödä yhdessä yhteisön kanssa tai yksin omassa 
yksiössä). Asukkailla on mahdollisuus ostaa esim. siivous- ja pesulapalveluja. 

• kouluverkkoratkaisu → ilmeisesti ei myöskään yhteyskoulun purku ole mahdollinen, 
koska se on osa merkittävää kulttuuriympäristöä 

• Hyvinvointialue → Hyppingin vuokraus päättymässä 2025 lopussa. 
Terveydenhuollossa neuvola jää, mutta muut terveyspalvelut tulevat poistumaan, 
aikataulusta ei ole vielä tietoa. Vuokrasopimus terveyskeskuksesta vuoteen 2035, 
sosiaalitoimen käytössä olevan rivitalon vuokrasopimus päättyy 2026-27 

• teollisuusalueelle varattua alaa on tarkoitus kasvattaa Ulvilan suuntaan tulevassa 
maakuntakaavassa 

• Tapahtumastrategia: Yhdistetään voimia eri toimijoiden kesken, lisätään 
markkinointia/tiedottamista tapahtumista, kunta osallistuisi osaltaan tapahtumien 
markkinointiin ja järjestelyihin 



 
 
3. Nakkilan Yrittäjien kuulumiset  
 
Viktor Aalto 
 

• Rauhallista, ihmisillä ei selvästi varaa/uskallusta käyttää rahaa 

• Nakkilan kunta sai Lohirannan hyväksytyn anniskelupaikan→ Aalto yrittänyt siirtää 
omia anniskelulupia. AVI näkee tilanteen, että jokainen päivä pitäisi maksaa 
yksittäisen tilaisuuden mukaan  

 
Jari Keinonen 
 

• Alkavien yrittäjien puolella 12 yhteydenottoa 

• Toiminnassa olevista yrityksistä 11 yhteydenottoa 

• Kasvumahdollisuudet kysely laitettu liikkeelle 

• Tulossa perehdytys tapahtumatuotannon tekijöille 
 
 
4. Suurempien yritysten ja rahoitusalan kuulumiset  
  
 
Jussi Kuvaja  

• Hiljaista investoinneissa yritys sekä henkilöasiakkaiden puolella. Asunnot eivät liiku 
→ ketju ei toimi, edellistä ei saada myytyä, vaikka tarve uuteen on 

• Uustuotanota ei myöskään saada myydyksi 

• Pankeilla tulos on nyt hyvä korkean koron vuoksi, mutta taantuma heijastuu myös 
pankin toimintaan pitkässä juoksussa henkilöiden ja yritysten kassavajeiden vuoksi 

 
5. Muut esille tulevat asiat  
 
Ei muita esille tulevia asioita 
  
6. Seuraava kokous  
 
29.4. klo 15.00  
 
7. Kokouksen päättäminen  
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen 16.05  
 
Janette Santala 
muistion laatija 


